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دیـــدگاه

کادرمدیریتی استقلال مورد معامله سیاسی قرار گرفته و 
وزارت ورزش وجوانان برخی جریانات سیاسی را در مدیریت 
باشگاه دخیل کرده است. برخی افراد هیات مدیره منسوب 
به آن جریان هستند. به اعتقاد من انتخابات نادرستی برای 
هیات مدیره باشگاه استقلال صورت گرفت و این هیات مدیره 
دستخوش حوادثی شد که نشان می دهد انتخاب چنین 
افرادی، معیاری نداشته است. هیات مدیره پرسپولیس نیز 
اسیر اتفاقات سیاسی شده است ولی آسیبی که به استقلال 
وارد شده، به شکلی بوده که هواداران تصور کردند حمایت از 
پرسپولیس صورت می گیرد. به هیچ عنوان این موضوع را تایید 
نمی کنم. هیچ عقل و منطقی در مدیریت، سرنوشت خود را در 
حمایت از یک باشگاه قرار نمی دهد ولی نوع کار این گونه وانمود 
می کند که وزارت ورزش به یک باشگاه توجه بیشتری کرده اما 
به اعتقاد من چنین نیست. اگر بخواهیم ببینیم دولتی موفق 
بوده یا خیر، باید به ورزش آن نگاه کنیم چون تابلوی موفقیت 
یک دولت، ورزش آن است. اگر ناکامی هایی در مدیریت های 
باشگاه های پرسپولیس و به خصوص استقلال دیده می شود، 
نشأت گرفته از دولت دوازدهم بوده است. استقلال چوب 
کشمکش های مدیریتی و سیاسی را خورده است. اگر شاهد 
تغییراتی در هیات مدیره باشگاه استقلال باشیم، به منزله 
آن است که هیات مدیره ورزشی انتخاب شده است ولی اگر 
تغییری صورت نگیرد، یعنی معامله سیاسی در هیات مدیره 
باشگاه استقلال و حتی پرسپولیس صورت گرفته است.  وقتی 
که مدیریت باشگاه تیم را رها می کند، سرمربی برای آنکه 
تیمش از گردونه عقب نماند و همچنین حسن نیت خود را 
ثابت کند، تصمیم به پرداخت پاداش می گیرد تا شاگردانش را 
در کوران مسابقات حفظ کند. راه دیگری برای فرهاد مجیدی 
وجود نداشت تا شرایط را حفظ کند. اگر شرایط عادی بود قطعا 
چنین کاری مورد مؤاخذه قرار می گرفت. برای ادامه همکاری 
با فرهاد مجیدی نیز باید تحلیل فنی درستی صورت بگیرد و 
اگر تشخیص داده شد حفظ او به سود تیم است، باید از این 

مربی حمایت شود. 

ورزش، تابلوی موفقیت یک دولت

    خوزستان
تیم فولادخوزستان موفق شد جام قهرمانی را بالای 
سر ببرد. جواد نکونام با انتشار عکسی از کودک های 
خوزستانی در کنار جام  نوشت: »این جام را تقدیم 
به همه مردم خوزستان می کنیم، حتی آنها که انگار 

دوست نداشتند فولاد قهرمان شود.«

        اولین  خرید
مدافع فصل گذشته گل گهر با عقد قراردادی بازیکن 
پرسپولیس شد. علیرضا ابراهیمی پس از مذاکره با 
پرسپولیس، به این تیم پوست. ابراهیمی که به عنوان 
نخستین خرید پرسپولیس محسوب می شود با این 

باشگاه قراردادی دوساله امضا کرده است.

                  تمرین
12تیم حاضر در لیگ ستارگان قطر که برخی 
ستاره های ایرانی دارند و برخی از آنها در صدد جذب 
بازیکنان دیگر لیگ ایران هستند، تمریناتشان را آغاز 
کرده اند. محمدحسین کنعانی زادگان که به صورت 

رسمی به الاهلی پیوست، در تمرینات  شرکت داشت.
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فوتبــالداخلــی
فارس: یک رسانه یونانی نوشت که باشگاه آ.اک اکنون 2 
مهاجم خوب در ترکیب دارد که هر کدام می توانند مهره کلیدی 
برای تیم محسوب شوند. این رسانه یونانی از کریم انصاری فرد و 
سرخیو آرائوخو به عنوان گزینه های آ.اک برای خط حمله نام برد 
و از رقابت این 2 مهاجم برای رسیدن به ترکیب اصلی نوشت. 
aek1924 در خصوص انصاری فرد نوشت که این بازیکن 
ایرانی نیمکت نشینی را اصلا دوست ندارد و می خواهد برای 
جایگاهش بجنگد. انصاری فرد در گذشته به علت نیمکت نشینی 
نقاط سیاهی را به ثبت رساند و به نظر می رسد عدم حضور او 
در ترکیب اصلی می تواند دردسرساز شود. این رسانه یونانی 
نوشت که انصاری فرد در بازی گذشته مقابل »وِلزِ موستار« در 
انتخابی لیگ کنفرانس اروپا همین مساله را نشان داد. بازیکن 
ایرانی به عنوان جانشین به زمین آمد ولی بسیار عصبانی بود و 
اصلا ذهنش آرامش لازم برای بازی کردن را نداشت. همین 
عدم تمرکز کریم باعث شد که 2 موقعیت که معمولا این بازیکن 
از دست نمی داد را از دست دهد و آ.اک از رسیدن به مرحله 
بعدی بازبماند. با این حال رسانه یونانی aek1924 به تمجید از 
انصاری فرد پرداخت و نوشت که او بازیکن محوطه جریمه است 

و می داند چگونه حرکت کند.  
تسنیم: با اتمام لیگ بیستم بسیاری از باشگاه ها فعالیت 
نقل وانتقالاتی خود را آغاز کرده اند و باشگاه پیکان نیز در 
انتظار پاسخ مهدی تارتار برای تمدید قرارداد است. پیکانی ها 
مذاکرات جدی خود را با تارتار برای تمدید قرارداد انجام داده و 
پیشنهاد خوبی هم به این مربی ارائه کرده اند، اما نکته اینجاست 
که سرمربی پیکان با پیشنهاد مالی بهتری از سوی ذوب آهن 
روبه رو شده است. اولویت حضور تارتار در تهران و نزدیک بودن 
به خانواده باعث شده سرمربی خودروسازان در دو راهی پیکان 
و ذوب آهن قرار بگیرد اگر چه از اصفهان خبر می رسد مدیران 
این باشگاه توافقاتی با این مربی انجام داده اند. تارتار فصل پیش 
هم گزینه اصلی هدایت ذوب آهن به حساب می آمد ولی در 
دقیقه نود، رحمان رضایی جای او را گرفت. این در شرایطی 
است که چند مربی از طریق واسطه هایی برای حضور در پیکان 
اعلام آمادگی کرده اند، اما باشگاه پیکان بررسی و انجام هرگونه 
مذاکره با گزینه های دیگر را به بعداز پاسخ تارتار برای تمدید 

قرارداد موکول کرده است.

  به گزارش تریبال، پپ گواردیولا سرمربی منچسترسیتی 
در آستانه شروع فصل جدید لیگ برتر انگلیس، در جام خیریه 
)سوپر جام انگلیس( برابر لسترسیتی شکست خورد. او در 
صحبت هایی با کانال منچسترسیتی گفت: فصل طولانی 
داریم ولی ما از فصل قبل درس گرفته ایم. درواقع فصل قبل 
سخت ترین تجربه ای بود که من در تمام مدت حضورم در 
فوتبال تجربه کرده ام. بازی ها بسیار فشرده برگزار می شد و 
من هر روز بازیکنانم را می دیدم که چقدر تلاش می کردم. این 
روند دیوانه کننده بود. خوشبختانه قهرمان لیگ شدیم. او ادامه 
داد: بسیار خوش شانس هستم که با این تیم کار می کنم. چالش 

در حال حاضر ادامه قهرمانی است. ما همیشه باید 
برای قهرمانی های بیشتر تلاش کنیم. غیرممکن 
است که در فوتبال بایستیم زیرا در فوتبال 
همیشه کسی وجود دارد که سعی می کند 

شما را شکست دهد. می خواهیم امسال 
بیشتر قهرمان شویم. وظیفه من این 
است که مطمئن شوم همیشه از نظر 
نحوه بازی جلو می رویم، از رقبای 
خود جلوتر می مانم و من از بازیکنانم 
باشند.  خود  بهترین  می خواهم 
من نسبت به فصل جدید بسیار 
خوش بین هستم. منچسترسیتی 
در اولین دیدار خود در فصل جدید 
لیگ برتر باید در دیداری دشوار برابر 

تاتنهام قرار گیرد.

بیــنالمــلل

آرمان ملی: بـالاخـره آنچــــه کــاتالان ها 
نمی خواستند رخ داد و »لیونل مسی« از بارسا 
جدا  و راهی پاریس شد تا با ستاره های تیم 
پاری سن ژرمن از جمله »نیمار« همبازی شود. 

این اتفاق البته عواقب خوبی برای بارسا ندارد!   
 آخرین  پیشنهاد؟ 

باشگاه بارسلونا قبل از پیوستن لیونل مسی 
به پاری سن ژرمن آخرین پیشنهادش به او برای 
حفظ این ستاره آرژانتینی را ارائه کرد. به گزارش 
نشریه آ.اس، وضعیت باشگاه بارسلونا کم کم دارد 
بیشتر به یک سیرک سه جانبه تبدیل می شود 
تا یک باشگاه فوتبال، سیرکی که در آن همیشه 
سخت ترین راه در بدترین زمان ممکن انتخاب 
می شود. درست زمانی که به نظر می رسید رابطه 
میان باشگاه کاتالان و »لئو« کاملا مستحکم 
شده است، خوان لاپورتا، رئیس باشگاه اعلام کرد 
که نمی تواند لیونل مسی را نگه دارد چون از پس 
پرداخت حقوقش برنمی آید و اینگونه شد که اشک 
هزاران هواداران بارسلونا را درآورد. حالا ماجرا وارد 
فاز جدیدی شده است چرا که طبق ادعای یک 
برنامه تلویزیونی در اسپانیا، فران روِرِترِ مدیراجرایی 
باشگاه بارسلونا  با پدر و مدیرنامه های لیونل مسی 
تماس گرفته تا به او پیشنهادی جدید بدهد، بلکه 
منجر به ماندن ستاره آرژانتینی در نیوکمپ شود و 
او را در آستانه عقد قرارداد با پاری سن ژرمن، از این 
کار منصرف کند. در صورت تایید ارائه این پیشنهاد 
به خصوص اگر از سوی مسی رد شود، خدشه 
بزرگی به وجهه باشگاه کاتالان وارد می شود، چرا 
که نشان از یک عدم هماهنگی بزرگ و عملکرد 
ضعیف در رده مدیریتی باشگاه خواهد بود. در هر 
صورت این خبر هنوز در حد یک گمانه زنی است 
که هواداران بارسا را به ماندن ستاره محبوب شان 
امیدوارکرده اما در باشگاهی که به نظر می رسد وارد 
یک مارپیچ سردرگمی شده است، هیچ چیزی را 

نمی توان رد کرد.  
   انگشت اشاره  به »لاپورتا« 

به گزارش مارکا، یک روز پس از آنکه تصاویری 
از برخورد سرد لیونل مسی با خوان لاپورتا هنگام 
بعداز نشست  باشگاه  از ساختمان  او  خروج 
خداحدافظی اش منتشر شد، دوشنبه حقیقتی 
دیگر درباره رویکرد رئیس باشگاه بارسلونا نسبت 

به جدایی کاپیتان آرژانتینی تیم فاش شد که خشم 
هواداران را نسبت به او دو چندان کرد. خائومه 
یوپیس، عضو سابق کمیسون »اسپای« )یکی 
از شاخه  های اجرایی باشگاه( بارسلونا که بعداز 
جدایی مسی از سمت خود استعفا کرد، مدعی شد 
که باشگاه به اندازه کافی برای نگه داشتن کاپیتان 
آرژانتینی اش تلاش نکرده است و انگشت اتهام 
را هم به سوی خوان لاپورتا گرفت. او گفت: 25 
روز دیگر به پایان پنجره باقی مانده بود و من فکر 
می کنم که هر کاری که می شد برای ماندن مسی 
انجام داد، انجام نشد. انگیزه ای واقعی از سوی 
باشگاه برای حفظ مسی وجود نداشت. با جدایی 
مسی حقوق هنگفتی که باشگاه می پرداخت تنها 
برای کوتاه مدت سبک خواهد شد اما هنوز کلی 
بازیکن، مربی و اعضای کادرفنی دیگر هستند که 
حقوق های بالا دریافت می کنند. باشگاه کسی 
را می خواست که بتواند این فشار مالی ناشی از 
پرداخت حقوق ها را سبک کند و من فکر می کنم 
که این اتفاق با اعمال فشار از سوی مدیران اجرایی 
باشگاه رخ داد تا ما بتوانیم بخشی از درآمد باشگاه 
را ذخیره کنیم. به عقیده من اما می شد کلی کار 
دیگر انجام داد که نگذاریم مسی برود. یوپیس در 
پایان روی زخم هواداران بارسلونا نمک پاشید و 
افزود: من درک نمی کنم چرا در حالی که هواداران 
بارسلونا به خاطر رفتن مسی اشک می ریختند، چرا 
لاپورتا باید همراه با رئیس رئال مـادرید غذایی 

دریایی صرف کند. سوپرلیگ )دلیل ملاقات لاپورتا 
و پرس( پروژه مهمی است اما آینده مبهمی دارد. 
الان ما باید مراقب وجهه باشگاه باشیم. در همین 
حال تصاویری منتشر شده است که مسئولان 
باشگاه بارسلونا را در حال جمع آوری پوسترهای 
مسی از روی ساختمان های این باشگاه نشان 
می دهد، ضمن اینکه فابریتزیو رومانو کارشناس 
نقل وانتقالات شبکه اسکای اسپورت ایتالیا هم 
مدعی شده است که PSG کاملا از خرید مسی 
مطمئن است و اینکه این باشگاه 48 ساعت قبل 
پیشنهاد رسمی اش را به بازیکن آرژانتینی ارائه 
کرده است. او همچنین خبر اخیر مبنی بر پیشنهاد 
باشگاه بارسلونا برای جلوگیری از پیوستن مسی به 

پاری سن ژرمن را تکذیب کرد. 
  تاکید  قطری ها  

یکی از اعضای خاندان سلطنتی کشور قطر و 
مالک باشگاه پاری سن ژرمن، پارک دو پرنس را 
تنها مقصد لیونل مسی بعداز ترک بارسلونا دانست. 
با انتشار خبرهایی مبنی بر وارد مذاکره شدن 
چند باشگاه دیگر با لیونل مسی پس از تماس 
پاری سن ژرمن با این ستاره آرژانتینی، خلیفه 
بن حمدآل ثانی امیر سابق قطر و عضو خانواده 
سلطنتی قطر که مالک باشگاه پاری سن ژرمن 
است، این موضوع را تکذیب و تاکید کرد که مسی 
فقط و فقط به PSG ملحق می شود. خلیفه 
بن حمد در صفحه شخصی خود در توئیتر نوشته 

است: شایعاتی که درباره آغاز مذاکرات میان مسی 
و چند باشگاه منتشر شده است، صحت ندارد. 
توافق میان مسی و پاری سن ژرمن صددرصدی 
است. مسی تا 72ساعت دیگر وارد پاریس می شود. 

  استقبال 
جان لوئیجی دوناروما که خود در این تابستان 
از میلان جدا و با امضای قراردادی پنج ساله به 
پاری سن ژرمن پیوست، در گفت وگو با شبکه 
درباره  ایتالیا«  »اسکای اسپورت  تلویزیونی 
شرایطش در این تیم گفت: من با زندگی در پاریس 
خیلی خوب کنار آمده ام. با اعضای تیم آشنا شدم، 
تیمی عالی که استقبال فوق العاده ای از من کرد. 
همه چیز واقعا خوب پیش می رود. لیونل مسی که 
پس از 21 سال حضور در باشگاه بارسلونا و کسب 
عناوین قهرمانی مختلف با این تیم، سرانجام 
مسیرش از کاتالان ها جدا شد، گفته می شود به 
پاری سن ژرمن با قراردادی دو ساله می پیوندد. 
دروازه بان ایتالیایی پاری سن ژرمن همچنین در 
خصوص احتمال پیوستن برنده 6 توپ طلا به 
PSG اظهارکرد: من بابت آمدن مسی به اینجا 
خیلی خوشحالم. لئو بهترین بازیکن دنیاست، از 
این  رو خیلی خوشحال و هیجان زده هستم. بازی 

کنار مسی افتخار است. 
  ترک »بارسا« و  ضرر  باشگاه  

لیونل مسی روزگذشته به همراه خانواده اش 
وارد فرودگاه ال پرات شهر بارسلونا شد تا از آنجا 
راهی پاریس شوند. در حالی که خوان لاپورتا رئیس 
باشگاه بارسلونا در نشست خبری اش برای اعلام 
خبر جدایی لیونل مسی، مشکلات و موانع مالی 
را دلیل این اتفاق عنوان کرد و گفت که باشگاه 
نمی تواند حقوق او را بپردازد، اکنون مشخص شده 
است که جدایی مسی نیز ضرر مالی سنگینی به 
آبی و اناری ها وارد خواهد کرد. طبق گزارش سایت 
»برندفایننس«؛ جدایی مسی از بارسلونا می تواند تا 
137 میلیون یورو در سال باعث کاهش درآمد های 
این باشگاه شود. باشگاه پاری سن ژرمن انتقال 
مسی به این تیم را تایید کرد. لیونل مسی برای 
عقد قرارداد با پاری سن ژرمن وارد پاریس شد و 
به ابراز احساسات هوادارانش پاسخ داد. این باشگاه 
پاریسی پستی را منتشر کرد و در آن نوشت: جواهر 

جدید در پاریس.

اندوه در بارسلون، جشن در پاریس 
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امیررضاواعظآشتیانی
 مدیرعامل سابق استقلال

شهاب الدین عزیزی خادم پس از برگزاری مجمع 
انتخاباتی هیات فوتبال استان قم اظهارداشت: باتوجه به 
برنامه های اعلامی هیات رئیسه منتخب هیات فوتبال قم، 
یک وحدت ملی از امروز در فوتبال قم باید آغاز شد. همه 
باید به رئیس جدید هیات فوتبال قم کمک کنند تا فضای 
جدید و فصل نوینی برای این هیات ورزشی رقم بزنند. 
عزیزی خادم گفت: استفاده از ظرفیت های موجود در استان، 
ایجاد وحدت و انسجام داخلی موضوعات مهمی است که  
فوتسال قم یکی از قطب های مهم فوتسال کشور است که با 

برنامه ریزی هیات جدید فوتبال، همچون گذشته و قوی تر 
از قبل به کار خود ادامه می دهد. عزیزی خادم تصریح کرد: 
عملکرد مالی هیات فوتبال قم شایسته یک هیات فوتبال 
نیست و اصلا رقمی برای ارائه کردن نبود. گزارش مالی بسیار 
ضعیف بود و جای تاسف داشت و نشان می دهد که با وجود 
ظرفیت های اقتصادی موجود در استان، از این ظرفیت ها 
به خوبی استفاده نشده است. به همین دلیل باید همه 
مجموعه های اقتصادی موجود در استان به کمک هیات 
فوتبال قم بیایند ضمن اینکه فدراسیون نیز در این زمینه 

توجه بیشتری به استان خواهد داشت. تقویت فوتبال بانوان 
یکی از اولویت های فدراسیون فوتبال است و حمایت از این 
تیم ها در کشور به تصویب فدراسیون رسیده است. رئیس 
فدراسیون فوتبال، با بیان اینکه با کدورت و اختلاف هیچ 
مشکلی برطرف نمی شود، افزود: اختلاف جز آسیب چیزی 
به همراه ندارد و باید همه اختلاف ها برای توسعه و تقویت 
فوتبال و فوتسال استان کنار گذاشته شود. عزیزی خادم با 
بیان اینکه وضعیت هیات فوتبال قم باید از نظر کمی و کیفی 
ارتقا یابد، گفت: فدراسیون برای حل مشکلات فوتبال قم 
همراهی لازم را دارد و این انتظار را دارد که هیات رئیسه 
جدید فوتبال قم با ایجاد همگرایی میان تمام ظرفیت های 
موجود در استان زمینه تحول در فوتبال استان را فراهم 

کند.

شهاب الدین  عزیزی خادم: 

وضعیت هیات فوتبال قم باید ارتقا یابد ۲۰ میلیارد خرج  من  نشده  است! 
ایسنا: احسان حدادی در مورد مطالبی که 
در مورد هزینه های اردویش منتشر شده گفت: 
برخی می گویند 18، 2۰ میلیارد خرج احسان 
حدادی شده اما بودجه سالیانه دوومیدانی 
5میلیاردتومان است یعنی بودجه چهار سال 
دوومیدانی خرج من شده است که اصلا صحت 
ندارد. سال 2۰18 با دلار 4هزار تومانی 1۰۰هزار 
دلار خرج یک سال من شد که می شود 
4۰۰میلیون تومان، سال 2۰19هم همینطور، 
سال 2۰2۰ تهران بودم و سال 2۰21چهار ماه 
در اردوی آمریکا بودم که 4۰ درصد مبلغ را 
اسپانسر پرداخت کرد و فدراسیون هم چیزی 
حدود 6۰۰-7۰۰ میلیون تومان هزینه کرد. 
این مبالغ خصومت های شخصی  است که برخی 
در بدنه ورزش هستند و به مردم می گویند.   
حدادی  در پاسخ به این سوال که آیا درست 
است فدراسیونی که 5میلیارد بودجه دارد 
7۰۰ میلیون صرف یک ورزشکار کند؟، تصریح 
کرد: من فدراسیون را زور نکرده ام. فدراسیون 
خودش برنامه دارد و براساس نتایج ورزشکاران 

برایشان هزینه می کند. 

خارجازمستطیلسبز

 انتقال »لوکاکو« 
به »چلسی« نهایی  شد 

مهاجم بلژیکی اینتر به تیم سابق خود 
پزشکی خود  معاینات  و  بازخواهدگشت 
را نیزپشت سر گذاشت. به زودی یکی از 
جذاب ترین انتقال های فوتبال اروپا نهایی 
می شود. مهاجم بلژیکی اینتر به تیم سابق 
خود باز خواهد گشت و معاینات پزشکی 
خود را نیز پشت سر گذاشت. روملولوکاکو با 
قراردادی پنج ساله تا تابستان 2۰26 به چلسی 
می پیوندد. این بازیکن به زودی از طرف باشگاه 
چلسی رسما به عنوان بازیکن اعلام خواهد شد 
و قرار است معارفه او نیز این هفته برگزار شود. 
دستمزد لوکاکو در چلسی سالانه تقریبا 12 تا 
13 میلیون یورو به علاوه پاداش هایی که طبق 
قرارداد امضا شده خواهد بود. لوکاکو 28 ساله 
در دوره اولی حضورش در چلسی در مجموع 
تنها 15 بار برای این تیم بازی کرد و هرگز 
نتوانست در رقابت های رسمی برای این تیم 
گلزنی کند حالا رومن آبراموویچ مجبور است 
پول زیادی برای بازگشت او به استمفوربریج 
خرج کند. اینتر قصد دارد ادین ژکو مهاجم 
بوسنیایی رم را به عنوان جانشین لوکاکو به 
خدمت بگیرد و جذب کند. همچنین تامی 
آبراهام دیگر مهاجم جوان چلسی نیز به زودی 
از جمع این تیم جدا و گفته می شود راهی تیم 

فوتبال رم خواهد شد.

خـــبر

فریدون زندی پیشکسوت استقلال گفت: حالا 
که بازی جام حذفی ازدست رفته بهتر است که تیم 
روحیه اش را حفظ کند و باشگاه با برطرف کردن 
نیازهای مجیدی به سراغ بازی حساس الهلال 
عربستان در مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا 

برود. وی پاسخگوی سوالات بود.
 فینال جام حذفی چطور بود؟

قبل  بازی های  مانند  استقلال  بازیکنان 
سرحال نبودند. با توجه به مدیریت و شرایطی که 
استقلال به فینال رسید، طبیعی بود که محتاط 
بازی کنند و تمرکز لازم در میان بازیکنان 
دیده نشد. بهتر بود وقتی شما کار را به پنالتی 
می کشانید طبیعی است که چنین شرایطی 

به وجود بیاید.
بعداز  فکری  محمود  که  استوری   
شکست استقلال در فینال جام حذفی 

منتشر کرد درست بود؟
کار »فکری« درباره منتشرکردن آن استوری 
بعداز شکست استقلال در فینال درست نبود و 

نباید هواداران را ناراحت می کرد.
 استقلال می تواند با الهلال رقابت کند؟

وقتی به نقل وانتقالات الهلال نگاه می کنم و 
آن را مقایسه می کنم با شرایط استقلال، واقعا 

افسوس می خورم. 
 با این اوصاف بازی شهریورماه را چطور 

ارزیابی می کنید؟
وقتی به میدان مسابقه می رسیم همه غیرتی 
می شوند و می گویند تیم ایرانی و تیم عربستانی 
و از این قبیل صحبت ها اما کسی نمی بیند تیم 
عربستانی با چه بودجه ای، با چه مدیریتی و با چه 
شکلی تجهیز می شود و متاسفانه تیم ایرانی از 

حداقل ها هم محروم است.
 مجیدی چطور از این کار سخت پیروز 

خارج می شود؟
فرهاد مجیدی امروز حتی نمی داند برای 
دیدار با الهلال کدام بازیکنانش را به طور قطع 
در اختیار دارد یا خیر. مدیران استقلال و آنهایی 
که امروز در این باشگاه مسئولیت دارند باید 
تمام توان و قوای خود را برای تجهیز این تیم به 
منظور رویارویی با الهلال به کار گیرند. بازی های 
آسیایی را نباید رنگی دید و باید در این میدان 
استقلال را هم مثل دیگران با دید ملی نگاه کرد. 
مجیدی توقع زیادی ندارد و تنها از مدیران حفظ 
همین تیم را خواسته و مدعی شده با همین تیم 
فصل آینده شانس خوبی برای قهرمانی دارد و 

حتی در آسیا هم نتایج خوبی می گیرد. 

گفتوگو
فریدون  زندی: 

 کار »فکری« 
بعداز شکست آبی ها 

درست نبود

سخنگوی بــاشـگاه پرسپولیــس گــفت:  هدف این باشگاه 
در نقل وانتقالات تقویت تیم برای کسب ششمین قهرمانی پیاپی 

در لیگ و قهرمانی در آسیاست .
 سیاست 

ابراهیم شکوری، افزود: پیرو سیاست هایی که باشگاه 
پرسپولیس داشته، براساس نیاز باشگاه و کادرفنی اولین 
خرید تابستانی را انجام دادیم و خیلی خوشحالیم که 
توانستیم یک بازیکن توانمند را جذب کنیم. وی گفت: 
این اقدام براساس لیستی بوده که گل محمدی، سرمربی 

تیم تیم اختیار باشگاه قرار داده است. سیاست 
باشگاه و همچنین مدیرعامل و هیات مدیره 

این است که بتوانیم در کمال آرامش 
نیازهای تیم را برطرف کنیم. از هواداران 
عزیزمان می خواهم که به باشگاه اعتماد 

کنند.
 نقل وانتقالات 

معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس 
حاضر  حال  در  کرد:  خاطرنشان 

به دنبال ششمین قهرمانی و قهرمانی آسیا 
هستیم و جا دارد از هواداران مان تشکر کنم که 
به ما اعتماد دارند. ما به شایعات و لیست هایی 

که در فضای مجازی پخش می شود، توجهی نداریم و براساس 
نیاز باشگاه و کادرفنی خرید می کنیم و علیرضا ابراهیمی هم 
اولین خرید ماست که طبق نظر یحیی گل محمدی انجام شد  
من تاکید می کنم براساس نیاز تیم و لیست کادرفنی خرید 

خواهیم کرد. 
 رقابت با صنعتی ها 

وی با بیان اینکه باشگاه پرسپولیس توان رقابت با 
باشگاه های صنعتی در نقل وانتقالات را ندارد، ادامه 
داد: از مسئولان مربوط و از آنهایی که تصمیم گیر و 
تصمیم ساز هستند خواهش می کنم نظارت ویژه ای 
داشته باشند . بازیکنانی مانند ابراهیمی 
که جذب کردیم یا بازیکنان حال حاضر 
خودمان پیشنهادهای چندین برابری به 
خصوص از سمت تیم های صنعتی دارند. 
رقابت در شرایط عادلانه و برابر وجود 
ندارد و ما می خواهیم عدالت برقرار 
شود. هدف ما و باشگاه پرسپولیس 
این است که برای ششمین قهرمانی 
و قهرمانی در آسیا جلو برویم. روند ما 
در ادامه هم حفظ همین سکوت در جذب 

بازیکنان است.

 منابع 
معاون اجرایی باشگاه پرسپولیس در پاسخ به این سوال که 
منابع این باشگاه برای جذب بازیکن از کجاست، اظهارداشت: 
ممنون که این سوال را می پرسید و می خواهم اگر این سوال را از 
باشگاه پرسپولیس با 4۰ میلیون هوادار، با اینستاگرام 7 میلیونی 
و فضای مجازی چند صد میلیونی می پرسید، این سوال را از 
سایر باشگاه ها نیز بپرسید که این مبالغ از کجا می آید. باشگاه 
پرسپولیس یک پشتوانه 4۰ میلیونی هواداری دارد و کارگزاری 
که از فضای این تبلیغات استفاده می کند. درباره قرارداد کارگزار 
بنده و مدیرعامل باشگاه صحبت کرده و به احتمال فراوان 
قراردادمان با کارگزار هم اقاله خواهد شد و نمی خواهیم از واژه 
فسخ استفاده کنیم. به دنبال کارگزار جدیدی هستیم و این 
مساله هم یک پروسه زمان بر است که در گذشته مشکلاتی در 
این مسائل به وجود آمده بود. وی تاکید کرد: حتی یک ریال از 
بودجه دولتی استفاده نمی کنیم و امیدواریم این سوال از همه 
باشگاه ها به خصوص باشگاه های صنعتی پرسیده شود که این 
بودجه از کجا می آید. به خصوص اگر باشگاه خصوصی هستند 
یا دولتی، مشخص شود که بودجه آنها از کجا تامین می شود، 
در شرایطی که باشگاه پرسپولیس با 4۰ میلیون هوادار، این 
پشتوانه بزرگ و نشاطی که در جامعه ایجاد می کند، نمی تواند 
از بودجه دولتی بهره مند شود، از حق پخش تلویزیونی نمی تواند 
استفاده کند، پول تبلیغات محیطی دریافت نمی کند، قانون 
کپی رایت وجود ندارد، اما سایر باشگاه ها به منابع پر پول و قوی 
متصل هستند که چنین پیشنهادهایی را در نقل وانتقالات ارائه 

می کنند.

ابراهیم  شکوری:  قراردادمان  با  کارگزار  اقاله  خواهد شد

پرسپولیس به دنبال قهرمانی در آسیاست 

صید شگفت انگیز ناصرالخلیفی؛لیونل مسی به PSG پیوست  

ر


